
Agenda online Jeugdraad 28/04/2020 

Aanwezig: Julie, Kato, Alexander, Eva, Wouter 

Verontschuldigd: Anne 

1. Goedkeuring verslag vorige JR 03/04/2020: goedgekeurd 

Kleine opmerking: Eva haalt de link naar de Drive eruit op de website 

Eva zorgt ervoor dat ze de Drive opvolgt. 

 

2. Opvolging to do’s 

WIE THEMA WAT DEADLINE 

Julie & 
Kato 

Communicatie Schrijven script: na te lezen op de Jeugdraad Drive Zie verslag 28/04 

IEDEREEN Communicatie Een filmpje (met je gsm) maken waarom jij in ‘the 
jeugdraad pac(t) zit’ – 10 sec. 
 

Na het filmpje van 
de slogans. 
31 mei post iedereen 
zijn/haar filmpje in 
msn of op Drive. 

Eva Communicatie Aan MarCom vragen om herkenbare visual 
(megafoon) te ontwikkelen 

Deadline juli blijft 
behouden 

Eva Communicatie Aan MarCom vragen om  baseline ‘goed te keuren’ 
+ typografisch in stijl te plaatsen + voorleggen aan 
het college 

Is goedgekeurd + 
goedgekeurd + 
wordt ontwikkeld 

Kato & 
Alexander 

Communicatie Schrijven voorstel voor de Nieuwe Maan: wordt 
doorgestuurd naar MarCom 

Zie verslag 28/04 

Eva Burgerpanel Uitwerken voorstel advies Burgerpanel + nieuwe 
datum voorstellen 

Uitgesteld tot in de 
zomervakantie 

Eva Open JR Vraagt na of Transit M kick-off wederom wordt 
georganiseerd en zo ja, wanneer 
26-27 september 

Volgend 
Teamoverleg Eva 
30/04 

Kato Open JR Stuurt 1ste voorstel van de JR naar iedereen door of 
plaatst deze op de Drive. 

Zie verslag 28/04 

IEDEREEN Open JR Geeft zijn voorkeur door welke taak hij/zij op zich 
wil nemen tijdens de 1ste JR 

volgende jeugdraad 

 

3. Communicatie 

 Slogan filmpje | zie Jeugdraad Drive 

Merci Kato en julie voor het voorstel van het filmpje! Iedereen is akkoord. 

Er zijn nog enkele vragen zoals bvb: blazen we van de echte toren of tegen de miniatuur 

toren? Kan er op de toren gefilmd worden met een Drone? Kan iemand dit? 

Volgende vragen worden nog uitgezocht: 

 Kunnen we materiaal van Project Wolf uitlenen? (Eva) 

 Wie kunnen we aanspreken om te editen? (iedereen – Eva: Wolf) 

 Kato en Julie werken het voorstel verder uit en concretiseren elke slogan naar echte 

filmbeelden (locatie, benodigdheden – wat hebben we, wat niet – wie, wat komt er in 

beeld…) 

 Iedereen ziet het zitten om deel uit te maken van het filmpje, samen met wat extra jonge 

Mechelaars. 

 Iedereen houdt 30-31 mei vrij in de agenda om te filmen. Deze datum is nog in beraad op 

basis van blok/examens. 



 Nieuwe Maan | zie Jeugdraad Drive 

Merci aan Kato en Alexander voor het voorstel. Iedereen gaat akkoord.  

Eva stuurt voorstal naar Marcom en vraagt welke mogelijkheden er zijn voor de bijbehorende 

foto (deadline, mogen we er zelf op staan…). Eva suggereert om de foto van de seniorenraad 

ernaast te plaatsen en erbij te schrijven: “zoek de 10 verschillen”. 

 

 Visuals 

Eva is nog steeds wachtende net zoals het voorstel van het logo. We bekijken of niet nog een 

beetje meer ‘rebels’ mogen zijn met de opmaak van het logo & baseline. 

Extra vraag communicatie: 

- Wat met de vooropgestelde planning van Mechelse evenementen tijdens de zomervakantie 

die door de coronamaatregelen zijn geschrapt? Hoe lossen we dit op en zorgen we ervoor 

dat we alsnog veel jongeren bereiken? 

o We houden juli als deadline, maar proberen een alternatief te zoeken om breder te 

communiceren. 

o Het is wel moeilijker om individuen aan te spreken zonder hier contact mee te 

mogen hebben. 

- We wachten de volgende coronamaatregelen af om te beslissen over onze volgende acties. 

 

4. Open Jeugdraad 

Eva past de voorbereiding aan op basis van de input van de vorige JR vergadering. 

Tijdens volgende jeugdraad zal enkel dit op de agenda staan opdat we: 

- Een draaiboek kunnen maken 

- De rode draad verder kunnen uitwerken 

- Een datum kunnen vastleggen 

 

5. Advies Burgerpanel 

Dit wordt pas ingepland na de zomervakantie. We hebben hier dus nog wel wat tijd voor om het 

advies te schrijven. Misschien een idee om dit mee te nemen naar de eerste open jeugdraad? 

 

6. Bataljong Wegweters 

Interesse om deel te nemen (indien prijs wordt gedeeld onder verschillende diensten): 

- De jeugdraad moet eerst zelf goed opgestart zijn om mee te kunnen springen in dit project. 

- Eerst zelf als ‘jeugdraad’ kunnen langsgaan bij scholen/leerlingenraden om zo jongeren in te 

lichten dat ze kunnen deelnemen aan het project (individueel) 

- De jeugdraad kan dienen als toe leider naar dit project, maar in eerste instantie geen 

trekkende functie vermits de eerste open jeugdraad in september/oktober wordt 

georganiseerd. 

- Vanaf oktober zeker paraat om deel uit te maken van de werkgroep met een volwaardige 

jeugdraad. 

- De jeugdraad neemt zelf een leidende functie wanneer er inspraakmomenten zijn met 

jongeren over het project. 

 

  



7. Advies herbruikbare bekers evenementen | zie document Herbruikbare Bekers 

We overlopen alle gegeven opties en geven hierbij onze bemerkingen, aanvullingen, vragen. Dit 

wordt terug gestuurd naar Mechelen Klimaat Neutraal om mee te nemen naar de werkgroep 

‘herbruikbare bekers’. 

 

ALGEMENE OPMERKINGEN/AANVULLINGEN/SUGGESTIES VAN DE JEUGDRAAD 

Het gebruik van herbruikbare bekers mag geen extra kost zijn voor verenigingen/organisatoren, 

vermits het een verplichting is die wordt opgelegd. Iedereen draagt echter wel zijn steentje bij om 

duurzaam te zijn, maar het blijft onduidelijk welke kost / bijdrage Stad Mechelen op zich neemt 

om de duurzaamheid ook mee te promoten / ondersteunen. 

 

Is het een idee dat elke jeugdvereniging de kostprijs van bijvoorbeeld 200 herbruikbare bekers 

betaalt aan Stad Mechelen. Deze bijdrage zorgt er dan voor dat Mechelen alle bekers dezelfde 

kan aankopen en de aankoopprijs is gedekt. Stad Mechelen fungeert dan als 

facilitator/cleaner/uitlener en ontleent de bekers gratis aan allerlei verenigingen/organisatoren.  

 

Jeugdverenigingen moeten gesensibiliseerd worden dat het gebruiken van herbruikbare bekers 

heel veel werk met zich mee brengt, maar ook een positief effect heeft op de duurzaamheid. Dit 

kost echter wel wat inspanning en geld. We stellen voor dit mee te nemen naar een komende 

JGDnetwerkraad – de jeugdwerk nieuwsbrief EN op de website voor het jeugdwerk + Transit M. 

 

De gegeven opties in het document zijn over het algemeen redelijk flou geformuleerd, waardoor 

het voor interpretatie vatbaar is. Dit maakt dat sommige keuzes discussies uitlokken die bij een 

duidelijker voorstel hadden vermeden kunnen worden. 

 

A. Is onmogelijk voor jeugdverenigingen die bijvoorbeeld slechts 1x per jaar een evenement 

organiseren. De aankoop van bekers is a.s. niet zo’n groot probleem (wordt soms zelfs gratis 

voorzien), maar het is de opslag die veel kost. Voor jeugdverenigingen die deze meerdere keren 

per jaar zouden gebruiken, kan dit wel een optie zijn, maar de opmerking hierboven geldt hier 

ook. De kans dat de bekers stuk gaan is zeer reëel (en is ook al besproken op 

studentenverenigingen). Stad Mechelen mag organisaties niet verplichten om hun eigen bekers 

niet te mogen gebruiken. Bvb: Parsifal denk na over aankoop (150) bekers – XL heeft er gekregen 

van Thomas More, maar daar schiet niets meer van over omdat deze helemaal beschimmeld 

waren. Bekers moeten echt industrieel gereinigd worden en dit is moeilijker om geregeld te 

krijgen voor jeugdverenigingen. Jeugdraad Waasmunster heeft ervaring met aankoop/regeling 

herbruikbare bekers. Er komt een enorme werkdruk/last bij kijken als je als organisatie zelf je 

bekers voorziet. 

 

B. Zelfde opmerkingen als hierboven. Ons advies is om organisatoren deze bekers niet zelf te laten 

aankopen. Indien voor deze optie wordt gekozen, is 10% subsidie te weinig. 

DEZE OPTIE MAG VOLGENS ONZE BESCHEIDEN MENING VOLLEDIG GESCHRAPT WORDEN. 

 

C.  

B/ niet helemaal akkoord: wat is proper/vochtig/…? Hoe wordt dit gecontroleerd? De laatste 

afwas moet industrieel/correct gebeuren of de bekers gaan zeer snel kapot.  

D/ iedereen betaalt hetzelfde basisbedrag per beker? Kan hier een onderscheid in worden 

gemaakt? Het is logisch dat verloren/kapotte bekers vergoed worden.  

 



D.  

B/ idem opmerking bij C.  

D/ hangt ervan af hoeveel dit zal zijn. Dit mag geen te grote last worden voor jeugdverenigingen. 

Het is al veel moeite voor organisaties om dit terug te brengen en te halen. Dit is al iets extra dat 

je moet meenemen bij de organisatie van je evenement, naast de kostprijs van de waarborg bij 

verloren/kapotte bekers. Hun inzet voor duurzaamheid zit dan in de extra tijd die ze investeren in 

het ophalen/wegbrengen. 

 

E. is realistischer voorstel.  

B/ wordt opgelost ten opzichte van optie D. 

C&D Idealiter wordt er nog gecombineerd met transport en evenementen. Je laat een keuze of je 

betaalt of het zelf regelt. Economisch onverantwoord indien Amai – sociale economie dit manueel 

moet afwassen. Enkel indien er wordt geïnvesteerd in industriële was- en droogstraat, kan 

hiervoor geopteerd worden, in samenspraak met de organisatie die het logistieke moet regelen 

(zitten in werkgroep). 

 

F.  

A/ een optie laten om het ook zelf te brengen/halen.  

B/ te weinig moeite vanuit de organisatoren om hun steentje bij te dragen voor duurzaamheid. 

Eventueel ervoor laten kiezen om eigen bekers te gebruiken als je die hebt. 

 

G. Even vaag omschreven als F.  

B/ is een betere optie dan bij optie F. Qua betaling kan dit wel. 

 

H.  

A/ Deze wasstraat zal wel enkel gebruikt kunnen worden op het einde van het evenement. 

Manueel afwassen is sneller, vermits je de bekers niet hoeft af te drogen. Hoe wordt dit logistiek 

geregeld met vervoer heen/terug? Een andere optie is om een wasstraat te voorzien op de 

ophaal- en leverplaats, waar de organisatoren de bekers rustig kunnen gaan afwassen nadat het 

evenement is afgelopen.  

B/ waar stopt de verantwoordelijkheid voor de organisator? Is het definitief gereinigd? Of volgt er 

nog een kwaliteitscontrole / een laatste reiniging door de verhuurder? 

 

I. Deze optie was incompleet. 

 

J. Het is de verantwoordelijkheid van Stad Mechelen om te zorgen voor het aanbieden van 

herbruikbare bekers. Dit voorstel is weinig concreet daar we de vraag stellen hoeveel dit zou 

kosten voor Stad Mechelen + voor de organisatoren? Hoe zit het hier met jeugdverenigingen? 

Betalen zij dan ook om gebruik te maken van het raamcontract rechtstreeks met de contractant?  

 

EINDBESLISSING 

Combinatie tussen E – F – J waarbij de keuze wordt gelaten of de organisaties zelf het transport 

regelen + de bijgevoegde opmerkingen hierboven. 

 

  



8. Volgende Jeugdraad datum 

- 1 agendapunt: OPEN JEUGDRAAD UITWERKEN 

- 26 mei 2020 - 19u30 

 

9. To do’s 

WIE THEMA WAT DEADLINE 

Julie & 
Kato 

Communicatie Script verder finaliseren Zie verslag 28/04 

IEDEREEN Communicatie Nalezen van het script tegen de volgende JR 
vergadering 
 

 

Eva Communicatie Materiaal + ondersteuning vragen aan Wolf Volgende 26/05 

Eva Advies Advies herbruikbare bekers uitschrijven en 
voorleggen aan de werkgroep van Klimaat Neutraal 

05/05 

Eva Communicatie Voorstel Nieuwe Maan doorsturen naar MarCom OK 

Eva Open JR Past de opmerkingen van het vorig JR verslag toe 
op het voorstel op de Drive 

26/05 

Eva Advies Wegweters: Eva neemt contact op met de trekker 
van Stad Mechelen om te bekijken wat onze rol als 
jeugdraad hierin kan zijn 

26/05 

IEDEREEN Communicatie Filmen 30-31 mei 

 

 

 

 

 

 

 

 


